



## Circular

### To Qualified health insurance companies and The Saudi Red Crescent Authority (SRCA)

Based on the Council Circular No. (882) dated 7/24/1444 AH regarding updating the price list in accordance with the Saudi billing system (SBS), and the coding system for ambulance transport services in line with the medical priority dispatch system for ambulance services (MPDS).

The Council would like to clarify to all qualify health insurance companies and the Saudi Red Crescent Authority (SRCA) that emergency cases are classified according to the Medical Triage Priority System (MPDS) to characterize cases received by the Red Crescent Authority (SRCA), and insurance coverage includes the following four levels: B, C, D, E only, as of the date of circular No. (882) 7/24/1444 AH.

For more information, please contact: [info@chi.gov.sa](mailto:info@chi.gov.sa) .

This circular shall be communicated to whomever is required to take note and act accordingly.

## تعميم

### لكافة شركات التأمين الصحي المؤهلة وهيئة الهلال الأحمر السعودي

الحاقاً إلى تعميم المجلس رقم (882) و تاريخ 1444/7/24 هـ بشأن تحديث القائمة السعرية بما يتوافق مع نظام الفوترة السعودي (SBS)، ونظام الترميز لخدمات النقل الاسعافي تماشياً مع نظام أولوية الفرز الطبي للخدمات الإسعافية (MPDS Medical Priority ) (Dispatch System) .

يود المجلس التوضيح لكافة شركات التأمين الصحي المؤهلة و هيئة الهلال الأحمر السعودي بأن الحالات الإسعافية تصنف حسب نظام أولوية الفرز الطبي (MPDS) لتوصيف الحالات المستلمة من قبل هيئة الهلال الأحمر و التغطية التأمينية تشمل المستويات الأربع التالية: B, C, D, E فقط. علماً بأن التطبيق للتغطية التأمينية للمستويات الأربع يعتبر من تاريخ تعميم المجلس رقم (882) و تاريخ 1444/7/24 هـ .

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني: [info@chi.gov.sa](mailto:info@chi.gov.sa) .

يبلغ هذا التعميم لمن يلزم للإحاطة والعمل بموجبه.